
Styremøte SSK
21.06.2023 18.30 - 21.30
Admin

Sted
Sotra Arena, Møterom 3. etasje

Deltaker
Dan (arrangør), Cecilie Dahl, Henriethe Mathiassen (Fraværende), Henrik Aasen (Fraværende),
Jens Otto Krakstad (Fraværende), Øyvind Vikne, Randi Mjøs Hordnes, Ronny Davidsen, Siv
Carlsen (Fraværende), Susanne Johnsen, Svein Olav Sørensen, Tore J Nesse

1.    14/23-24 - Status økonomi

Regnskap pr. 31.05.2023 ble gjennomgått (se vedlegg). Klubbens samlede regnskap er omtrent
på budsjett, men det er nokså store variasjoner internt i avdelingene;

Hovedstyret ber om;
- Detaljert oversikt på fotballgruppens økonomi og prognose
- Alle gruppene sjekker arrangementer for høsten og gir innspill på eventuelle justeringer.
- Administrasjonen sjekker post for renter/kostnader.

Tiltak

Sende detaljert oversikt over fortballgruppens periodiserte inntekter og kostnader for
høsten for å avklare status på års-prognosen som viser ett underskudd på nesten 1
mill.

14.08.2023 Susanne Johnsen

Sende oversikt over høstens arrangementer sammen med forventet inntekt og
kostnad pr. arrangement - justert for eventuelle endringer etter at budsjett ble vedtatt i
vinter.

14.08.2023 Susanne Johnsen
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Sende oversikt over høstens arrangementer sammen med forventet inntekt og
kostnad pr. arrangement - justert for eventuelle endringer etter at budsjett ble vedtatt i
vinter.

14.08.2023 Ronny Davidsen

Sende oversikt over høstens arrangementer sammen med forventet inntekt og
kostnad pr. arrangement - justert for eventuelle endringer etter at budsjett ble vedtatt i
vinter.

14.08.2023 Randi Mjøs Hordnes

Decision
14/23-24  Hovedstyret tar fremlagt regnskap pr. 31.05 til etterretning og ber om
tilbakemeldinger fra idrettsgruppene vedr. bl.a. høstens arrangementer.

Vedlegg
Nøkkeltallspresentasjon mai 2023.pdf,  Økonomirapport pr mai 2023.xlsx

2.    15/23-24 - Status organisasjonsutvikling

2.1.    Medlemsmøte høsten 2023 - Status planlegging
Cecilie - Jf. sak 64/22-23

Sparebanken Vest er positiv til at Medlemsmøtet arrangeres i kombinasjon med Ildsjelfondets
arrangement i Sotra Arena.
Dette åpner for at vi kan benytte Medlemsmøtet til bl.a. utdeling av treningsklær til klubbens
medlemmer.

Det er ikke fastsatt dato for arrangementet. Det jobbes videre med eksterne foredragsholdere og
øvrig program.

3.    16/23-24 - Organisering av klubbens virksomhet

Daglig leder presenterte utredning for fremtidig messedrift og organisering av klubben.
Presentasjonen var basert på spørsmål og innspill fra forrige styremøte.

Styret startet på en evaluering av tre ulike organiseringsmodeller opp mot hvilke utfordringer man
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ønsker at den nye organiseringen skal bidra til å løse. 

Det jobbes videre med avklaringer rundt bl.a. skatt på utbytte og eventuelle andre skattemessige
og økonomiske tema som kan bli berørt.

Det settes opp ett nytt arbeidsmøte 17.08
Saken sluttbehandles på styremøte 24.08

Vedlegg
Organisasjonsplan Sotra Sportsklubb 2023_2.pdf

4.    17/23-24  Nytt fra idrettene

Saken var ikke på agenda og ble heller ikke behandlet, men følgende status var innsendt fra
håndballgruppen i forkant av styremøtet;

• Jobbes med å få inn trenere. Har fått på plass trenere til senior damer og herrer. Fokus videre
for å få på plass trener til G 12-14 år.
• Status påmelding til serie: J/G 9-11 påmeldt 20 lag, J/G 12-18 påmeldt 35 lag, senior herrer 2
lag, damer 5 lag og TH 2 lag.
• Jobber fortsatt med klubbhuset. Første utkast sendt regionen. Vi har videre fokus på fair-play.
Prøver å få jobbet inn gode rutiner til neste sesong.
• Vel gjennomført Stord cup. Vi reiste 261 spillere med følge i 5 busser. Vi ble sammen med
Viking beste klubb på Stord cup. G2009 gikk til finalen og J2008 vant finalen. 
• Vi prøvde oss på trenerkurs i mai, men fikk dårlig respons på dette. Vi prøver oss igjen til
høsten m/ kurs til trenere og dommere. 
• Savner oversikt over treningstider i Rubic connect, og savner kurs og opplæring i Rubic
connect.
• Bortfall av beach håndball medførte tapte inntekter og litt økte utgifter i påmelding til beach. Vi
var 28 påmeldte lag i beach håndball.

5.    18/23-24  Eventuelt

Håndballgruppen ønsker å ansette Sportslig Ansvarlig i en redusert stilling. Saken ble innmeldt
under "eventuelt" på styremøtet, og saksunderlag er ettersendt (se vedlegg)
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Siden det er en relativt beskjeden prosenstilling ønsker Hovedstyret å innstille positivt til tross for
kort behandlingstid. Det er likevel viktig at stillingen opprettes som ett 1-års engasjement med
tanke på at det etter all sannsynlighet vil bli behov for en del endringer i idrettens organisering
ved etablering av nytt trenings- og aktivitetssenter.

Decision
18/23-24  Hovedstyret godkjenner opprettelse av ny, midlertidig stilling i
håndballgruppen som Sportslig Ansvarlig. Stillingen er inntil 25% og vil ha en varighet
på 12 måneder.

Vedlegg
Underlag ansettelse av sprtslig ansvarlig i håndball utvalget.pdf

6.    Godkjenning styrereferat
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